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CESKOBUDEJOVICKIi



Novilom necht6ji
Novj'lom, kterf,se m6
oteviit vedle 56vEtina,
vyvoldv6 emoce. Tamni
podepisuji petici proti je-
ho otevieni i umistEni
nov6 drtitky kameni.

rRtsrirua moryeArovA

SevEtin - Do deseti let m6
ustat tEzba ve st6vaiicim lo-
mu v SevEtinE na eeikobu-
dEjovicku. Proto v lednu le-
to5niho roku prezentovala
spoletnost K6men a pisek
(KaP) svtij zdmEr postavit
novou linku na zpracovdni
kamene v blizkosti m6styse.
Tam md putovat kamenivo
z novE otevien6ho lomu
v nedalek6m lese.

SevEtinskrf lom
. Do deseti tet vytdZifirma Kap

st6vajici tom v Sevdtin6. Firma d6te ptdnuje oteviit
vzddten6jSi tom v sousedstvl
obce s Zivotnosti p6t tet. U obce zamfSti postavit no-
vou drtidku kameniva

. Sev6tinsk!m hrozip6titetf
soubdh t6Zby dvou tomt

prachu a znetistEni.
,,Novou drtiiku ani lom

nechceme. PoZddali jsme
starostku, aby svolala refe-
rgndum o pfesunuti stdvajici
drtitky do star6ho lomu,..

vysv6tluje Bohuslav Kube5

nologick6 linky do vzd6le-

schv6leni umistEni nov6 lin-
ky nemi zastupitelswo
kompetence," uvddi starost-
ka.

Pozemek, na kter6m sou-
tasnli lom s linkou na zpra-
covdni kameni stoji, ma Kap
vprondjmu do roku 2059. Do
t6 doby m6 tak6 povoleni na
mistE tdZit. Pozemek, na
kterj, zam!'Sli umistit novou
drtiEku, je zcela ve vlastnictvi
t6to spoletnosti. Strana 3



Spor kvfili lom u rozd6tuje SevEtinsk6
SevEtin - Ve Wchodni idsti
Sev6tina na deikobud6io-
vicku, kter6 je podle fzem-
niho pl6nu urtend pro byty a
pole, mtZe v budoucnu stit
novA Iinka na zpracovAni
kameniva z nov6ho lomu.
Ten chce oteviit spole-nost
K6men a pisek (KaP). TeZit
z nE j,bitde,]tll 6fi1 df sto let-

rEZsllaxoWuope
Se zdmdrem nesouhlasi vice
neZ tii stovky Sev6tinslcich,
kteii podepsali petici o ne-
souhlasu s vystavbou tech-
nologick€ linky a skladky
kameniva v katastru mEstv-

se. "Stavebni k6men potieba
je a bude. Pokud bude tEZba
v okoli na5i obce, m€lo by se
na na5e n6zory br6t ohled.
Chceme, aby tEZba pro nds
byla v!'hoda, ne abychom na
tom byli biti," vysvEtluje Jo-
sef Kube5 z peti-niho vfboru.

Signatiii petice nesouhlasi
se zmEnou tzenrniho pl5nu,l" '
kdy itrnictihektarovd plocha
m6 podle zdmdru misto ze-
m€dElswi a bydieni slouZit
k prumyslovemu uZiti. Ddle
poZaduji, aby se nezviSil
provoz dopravy v drisledku
tinnosti uvaZovan6 drtiiky a
skl6dky kameniva. Ob6vaji se

narfieni praSnosti, hlutnosti
i znetiStEni.

BUD L-.ESOPARK, NEBO
DRTICKA

"Ke 
zviSeni provozu nedojde.

StAIe jde o stejnou virobni
kapacitu jako doposud. Nao-
pak doprava povede po sil-
ni&rnimo Sev€tin. Samo-
ziejmosti bude nejmoder-
n6jSi technologie s niZ5imi
emisemi hluku a prachu,"
uvedla starostka SevEtina
Romana Hajskd v odpovEdi
na iniciativu tamnich obv-
vatel.

D6le v nl uv6di, Ze souias-

nd technologickAlinka na ji-
hu m6styse mtze stat jest6
ityiicet let. Pokud se postavi
nov6 linka, budou SevEtin3ti
do patndcti let moci na mistE
t6 star6 vyuZivat novy leso-
park s atrakcemi.

"Cokoli 
piijde na stril se

snaZime vyie5it, minorita
stEZovatelt vytvifi dojem
nezasvEcenich, Ze nesou-
hlasi cel6 obec. R6di se se
st6Zovateli budeme bavit"
reaguje na petici ieditel KaP
Otakar Veseljr. VhodnEjSi
umist6ni linky podle nEj ne-
existuje. ,Uiady lepii misto
neznajl," dodal. (krim)

fste pro piesunuti linky na zpracovani kamene?
tnruO: Otakar VeseLf, Kdmen a pisek Eruf: Josef KubeS, obyvatet Sevdtfna

Ubude hluk
i prach

Piesunout linku je potfeba
v souvislosti s otevienim
nov6ho iomu. Proz -,.:e\,reilnsKe .]e to vynooa,

Drotoze se tim technolo-
licta tinta vzdall od
centra mdstyse. Podminky
pro obyvatele se z1ep51,
protoze pouZijeme mo-
derndj 3i technologie, diky
kterym provoz nebude tak
hluini. Ubude prachu
I emlsl.

Linku na jine
misto
Nesouhlasim se zmEnou
tzemniho pl6nu, umistd-
nim a vistavbou nov6
linky na vichodnim okraji

Sevdtina z drivodu vysok€
p.ra5nosti, hluinosti,
a znehodnoceni krajiny
na celich 100let PoZadutji
piemistEni stdvajici linky
do soutasndho lomu za
uielem jeho dotEZeni,
uzavieni a rekultivac€.
(krim)


